

香港環境 卓越大獎

Hong Kong Awards for Environmental Excellence

中華人民共和國香港特別行政區
Hong Kong Special Administrative Region
of the People's Republic of China

20th 周年紀念
ANNIVERSARY



學校 (中學)
Schools (Secondary)

銅獎 Bronze Award



聖若瑟英文中學

St. Joseph's Anglo – Chinese School

聖若瑟英文中學學生對環保科研充滿熱誠，主導及參與相關工作。近年學生科研成果包括「魚菜共生系統」、「太陽能水耕種植系統」、「有機營養液」及「太陽能自動灑水系統」。

Students in St. Joseph's Anglo – Chinese School are passionate about scientific studies on environmental protection. They have been playing an active role in devising and taking part in various related projects. Their recent projects include the design of aquaponics system, solar-powered hydroponics system, organic nutrient fluid and solar-powered automatic watering system.



招募學生大使收集廚餘和打理有機種植區，提高學生的環保意識。

Recruiting student ambassadors for collection of food waste and maintenance of the organic planting area to enhance students' environmental awareness.



使用電子通告及手機應用程式，減少使用紙張來分發通告。

Using e-circular and mobile application systems to reduce the distribution of circulars in hardcopies.



組織班際單車發電競賽及其他學習項目，增強學生有關可再生能源的知識。

Organising inter-class bicycle electricity generation competition and arranging other study projects for students to enhance their knowledge on renewable energy.